
MUC, OTROKA IN ODRASLI 
Pred tednom v celjski bolnišnici na 

rentgenskem oddelku. 
Gruča bolnikov na hodniku, vsak s 

Süojimi teèavavamì, zaradi katerih so 
»e ргШ1 fotografirati v notranjost. Med 
to pisano skupino dve deklicL Rdečelič-
ni, zdravi kot dren, pa vendar boječi, 
vprašujočih oči, ki so iskale pomoči. 
Ena je imela v naročju košaro, v košari 
muca, ki je bil začuda miren in ni ka-
zal éelje da bi pobegnil. 

Muc v bolnišnici! Kaj takega? 
Deklici sta čakali, ko pa se jima 7e 

zdelo, đa bi morali biti na vrsti, se za-
čneta smukati okoli medicinske sestre. 

Kaj bi radi? — 
Muc. Muc ne more hoditi. Striček 

veterinar je rekel... — 
— Muca imate. Ampak deklici. To 

je bolnišnica za ljudi. Tu ne smeta ime-
ti živali. — 

— Saj nisva midve bolni Muc. muc 
je zbolel. Striček veterinar je rekel, da 
bi ga dali flikati.., — 

Glaska se deklicam treseta, oči so 
polne upanja. Teta v belem je poklicala 
strička zdravnika, ki deklicam dopove-
duje, da muca ne morejo in ne smejo 
slikati na rentgenu. TolaSi ju, da so 
muce trdožive živali in da se bo tudi 
njihov muc pozdravil. Na tihem se 
zdravnik jezi nad tistim veterinarjem, 
ki je otroka takole povlekel za nos in 
ju napotil v bolnišnico. 

Toda ni toliko važno, kako so de-
klici prepričali zdravnik in sestra. Pri-
sluhnimo raje ostalim. 

— Vesta kaj, deklici. Vrzita muca s 
košaro vred v vodo! — 

Deklicama se strah vseli v oči. Stis-
neta muca v košari še bolj k sebi. 

Nekdo se spomni in z značilno kret-
njo pokaže kaj bi on storil, kako bi 
muca prijel za zadnji nogi in ga tre-
ščil ob zid. 

Deklicama se zrcali groza v očeh. 
— Kaj, mačke v bolnišnici Saj še 

za Ipidi ni časa. Ti otroci. Kdo neki jih 
vzgaja. Sramota. — 

Deklici se kradoma izmuzneta iz hod-
nika in si globoko oddahneta, ko sta 
muca, bolnega muca, rešili iz grozeče-
ga kraja. 

Res. Muc ne sodi v bolnišnico. Kdo 
ve, če se med tem že ni zlizal in se spet 
prekupicuje v veselje njegovih lastnic. 
Toda deklicama je ostalo v spominu, 
kaj So tisti grdi strički v bolnišnici re-
kli, da bi ga vrgli v vodo, da bi mu za-
vili vrat. 

Deklici sta majhni. Kaj vesta o tem, 
kaj je prav. Njun muc jima je bil ti-
stikrat vse. 

No morda so tisti, ki so govorili o 
utopitvi, o zavijanju vratu med tem 
prebrali v časopisih kakšno sporočilo, 
kako so neki mladi nepridipravi na-
padli starčka, kako storili io in ono. Se-
veda so se zgražali; češ, ta brezsrčna, 
podivjana mladina. In morda ti mladi 
ljudje nikoli niso imeli muca, ki bi ga 
imeli tako zelo radi, da bi se tresli za 
njegovo zdravje, za življenje. Ali pa so 
se zgledovali po odraslih, ki bi to mr-
cino zadavili, utopili, zastrupili. 

Kaj hočemo. So odrasli, ki jim ne 
moreš verjeti, da bi bili kdaj otroci. 
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v Dobrni dela posebna ko-
misija, ki pregleduje tn oce-
njuje turistične sobe pri za-
sebnikih. Gre za običajno ka-
tegorizacijo, od katere je se-
ve odvisno tudi ovrednotenje 
posameznih sob. 

Dobrna ima tudi letos vsa-
ko soboto direktno avtobus-
no zvezo z Gradcem. Progo 
vzdržuje graška poštna di-
rekcija. 

POSVETOVANJE 
O SPLOŠNO LJUD-

SKEM ODPORU 
Minuli teden je bilo na Zla-

tiboru v Srbiji zvezno posve-
tovanje o aktualnih vpraša-
njih splošno ljudskega odpo-
ra. Na posvetovanju so sode-
lovali predstavniki posamez-
nih republik. Iz Celja se je 
tega pomembnega zbora druž-
beno političnih delavcev ude-
ležil predsednik občinske 
konference SZDL Celje, tova-
riš Janko ževart. 

PONOVNE VOLITVE 
Pri volitvah članov skupšči-

ne socialnega zavarovanja 
kmetov so v volilni enoti, ki 
zajema Celje, štore, Svetino 
in Ljubečno, 'kmetje z veliko 
večino izvolili Branka Pre-
korška iz Škofje vasi. Volilna 
komisija je naknadno ugoto-
vila. da ne more biti član te 

skupščine, ker je v zemljiški 
knjigi vpisana kot lastnica 
vpisana njegova mati. Zaradi 
tega so morali volitve v tej 
volilni enoti ponoviti. Nova 
kandidata sta kmeta Prano 
Videč iz Svetine in Jože šah 
iz Trnovelj pri Celju. Na Sve-
tini so volitve opravili minulo 
nedeljo, v ostalih krajih pa 
bodo volili danes, to je v če-
trtek, razen v Ljubečni kjer 
bodo ponovne volitve predvi-
doma konec tedna. Taka po-
manjkljivost se v bodoče prav 
gotovo ne bi smela več po-
noviti! 

ANTON LAH — NO-
VI ODBORNIK 

v nedeljo, 6. junija so bi-
le v s&demnajsti volilni enoti 
za volitve odlX)mika v občin-
ski zbor celjske občinske 
skupščine nadomestne volit-
ve. To je enota, ki zajema del 
Dolgega polja. Od 1198 vpisa-
nih volivcev je volilo 891 u-
pravičencev ali 74 Od 
dveh kandidatov je največ 
glasov dobil Anton Lah-Zma-
go in sicer 486, drugi kandi-
dat Mirko Tajnšek pa je dobil 
390 glasov. Petnajst glasovnic 
je bilo neveljavnih. 

Gled ena takšno odločitev 
volivcev, je Anton Lah-Zmago 
postal novi odbornik celjske 
občinske skupščine. 

DELO NAPREDUJE 
Pisali smo že o anketi, ki 

jo pripravljata občinski son-
ferenci ZMS in SZDL Celje 
in nosi naslov »Odnos mla-
dih do komercializacije živ-
ljenja.« Komisija, ki dela pri 
izvedbi te zanimive ankete je 
imela ' sejo minulo sredo in 
sklenila pritegniti k sesta-
vi vprašalnika še nekaj stro-
kovnjakov. Vprašalnik mora 

biti gotov do 20. junija,- ko 
bodo prešli na anketiranje, 
ugotoviti nameravajo pred-
\'sem odnos mladih do šund 
literature in pornografije, as-
pekt izobraževalnega sistema 
ter vlogo filma in televizija 
pri tem. Namen ugotovitev te 
ankete ni v tem, da bi pod-
vzeli ukrepe za prepoved do-
ločene vrste literature, tem-
več predvsem v tem, kako 
ustvariti pri mladih ljudeh 
ustrezen odnos do teh pojar 
vov, še posebej če pri tem 
upoštevamo pomanjkljiv si-
stem spolne vzgoje. 

VERIFIKACIJA 
KANDIDATUR 

v torek je bila redna seja 
Izvršnega odbora Občinske 
konference Socialistične zveze 
delovnih ljudi Celje. Na seji 
So verificirali možne kandida-
te za člane delegacije repub-
liške organizacije SZDL Slo-
venije in zvezne konference 
SZDL. Poleg tega pa so verifi-
cirali tudi možne kandidate 
za člane predsedstva SFRJ, ki 
naj bi v tem novem organu 
delovali s področja republike 
Slovenije. Posebno zanimiva 
je bila razprava v prvem de-
lu, saj je predlaganih možnih 
kandidatov več, kot bo štela 
delegacija, na drugi strani pa 
so med njimi nekateri znani 
celjski družbeno politični de-
lavci in kar težko bo odločiti, 
kdo bo zastopal številno član-
stvo tega področja v zvezni 
konferenci SZDL. 

SVEČANA AKADE-
MIJA SLEPIH 

NA LISCI 
Ob zaključku tedna slepih, 

šestega junija, je Zveza sle-
pih iz Celja organizirala 
skupni izlet članstva na go-
ro Lisco pri Sevnici. Izlet so 
priredili v počastitev jubilej-
nega praznika — 25 letnice 
Zveze slepih Slovenije. 

Zanimanje za izlet je bilo 
izredno, za člane In spremlje-
^ I c e je bilo brezplačno. Aka-
demija, ki so jo priredili, je 
potekala v prijetnem vzduš-
ju. 

Vprašuje: Jure Krašovec 
Odgovarja: Božo šola 

Crnolas sobesednik živah-
nih oči prestavi pisalni stroj 
s klubske mizice v njegovi 
»mini pisarni«. Občinski 
funkcionar brez tajnice. Tu-
di če bi jo imel, bi v tej 
pisarnici imela prostor kveč-
jemu na njegovih kolenih. 

Podatke iz osebne ligitima-
cije, prosim? Božo šola, star 
21 let. Po poklicu tekstilni 
tehnik. Trenutno zaposlen 
kot profesionalni predsednik 
konference ZMS v občini La-
ško. Ste Laščan? Ne. Bosa-
nec. Rojen sem v Derventi. 
Občan v laški občini .šele 
enajst mesecev. Bosanec? Od 
kod ta gladka slovenščina? 
Naučil sem se je v Kranju, 
kjer sem hodil v tekstilno 
šolo. Ne zamerite. Po nepol-
nem letu ste pravzaprav pri-
šlek v Laškem in že na ta-
ko pomembnem položaju. Ka-
ko da so se članj mladin-
ske konference tako hitro 
ogreli za vas? Naj ne zveni 
neskromno. Kot mladinski 
aktivist na šoli v Kranju 
sem se zagrizel v laški VOL-
NI v delo v mladinskem ak-
tivu, Najbrž sem bil le to-
liko uspešen, da so me opa-
zili in registrirali. In vas iz-
volili za predsednika. Kdaj? 
Marca letos. Ali je res, da v 
Laškem гл mladinskega akti-
va? Zakaj? Žal, res je. TVi 
aktiva. Tudi v rudarski Reči-
ci in partizanskem Jurklo-
štru ga ni. Vse kaže, da 
manjka organizatorjev, pred-
vsem sposobnih. Jih ni in 
jih tudi ni bilo? O, bili. To-
da odhajajo. V srednje šole, 
med študente. Je to edini 
vzrok. Ni nič ostalo doma? 
Ne, n¡ edini vzrok. V La-
škem mladina nima kam. 
Shajališča so lokali. Če bi 
imeli recimo klub, bi se ver-
jetno mladina zbirala. Ste 
prepričani? Sem. Pogle.ite 
Breze, kjer imajo strelski 
dom, kako aktivni so. 
Ne samo kot strelci, tudi dru-
.gace. Igrajo, šahirajo, se po-
čutijo kot kolektiv, ki ve, ka j 
hoče. Kaj pa akademski klub, 
vam je v̂  pomoč? Stiki štu 
dentske rnladine z mladino v 
domačem kra.iu so prešibki. 
Tudi njim je .glavno vprašanje 
prostorov. To bi bila pomemb-
na stična točka. Imate načrte, 
kot predsednik mladine? Kon-
ferenca ima načrte. Nekaj sva 
jih ravno omenjala. Vesel 
bom, če jih bomo rešili. Ste 
zato, da se ob letu lotiva bi-
lance razčiščenih in rešenih 
problemovj Velja. 

NA LESARIADI 
CELJANI DRUGI 

v Celju so bile letne športa 
ne igre delavcev lesne stroke 
iz vse Slovenije. Tekmovalo 
Je preko "̂ПО tekmovalcev v 
petih športnih panogah. Or-
ganizator tekmovanja LIK 
Savinja Celje, ki je na lan-
skëm tekmovanju zmagal, je 
tekmovanje pripravil odlično. 
Ob otvoritvi v domu TVD 
Partizana Gaberje je vse na-
stopajoče pozdravil direktor 
Edo Gole. Vse ekipe so bile 
izredno izenačene, zmagala pa 
je ekipa Bresta iz Cerknice s 
274. točkami pred LIK Savi-
nja Celje 265, Glin Nazarje pa 
je bil deseti s 132. točkami. V 
ix)sameznih disciplinah so Ce-
ljani zmagali: članice v od-
bojki in kegljanju, člani v 
streljanju in Rudi Klovar med 
posamezniki v streljanju. Vsi 
najboljši so prejeli nagrade 
in priznanja. 

m ŠMARJE 
PRI JELŠAH 

BISTRICA 
OB SOTLI 

v letošnjem letu je ljudska 
knjižnica v Bistrici za svojo 
dejavnost in nabavo knjig do-
bila pol milijona dinarjev, za 
potujočo knjižnico pa je ob-
činska knjižnica Šmarje na-
menila 150 do 200 dinarjev. 

Izposojanje v poletnem ča-
su je zaradi poljskih del 
manjše in ni nagrajeno, za-
to ni čudno, če so težave s 
kadrom. 

RAZGIBANA 
ROGAŠKA 
SLATINA 

v Rog-aški Slatini imajo že 
zdaj ne samo precejšnje šte-
vilo gostov, marveč je tudi 
sicer ta zdravniški kraj moč-
no razgiban. Prireditev za 
razvedrilo in zabavo ne manj-
ka. Tako je v pivnici odprta 
razstava del akademskega sli-
karja Legata, v gostišču Bel-
levue imajo vsak dan, razen 
ob sredah, ples od 21. do 02. 
ure zjutraj. Tu igra ciganski 
trio Baranja. Vsako sredo, so-
boto in nedeljo pa imajo ples 
tudi v restavraciji Pošta. 
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\L¿ I 
ŠENTJUR 

TURISTIČNE 
POBUDE 

Na zadnjem občnem zboru 
članov turističnega društva v 
šenjur ju so ugotovili, da so 
razmeroma lepe uspehe do-
segli zlasti v urejevanju kra-
ja, vzdrževanju cvetlic, na-
sadov itd. Na tem delovnem 
obračimu pa je predsednik 
občinske skupščine, tov. 
Svetina opozoril, da se bo 
skupščina močneje zavzela za 
izboljšave v gostinstvu, za 
asfaltiranje cest, za ureditev 
križišča z glavno cesto itd. 
Na zboru so govorili še o iz-
kopavanjih na Rifniku, o za-
četkih turistične dejavnosti 
na Ponikvi in v Dramljah 
itd. Ko so volili člane novega 
upravnega odbora turistične-
ga društva, so za predsedni-
ka izbrali tov. šaleja. 

W ^ W VELENJE : 

MLADI ZA 
RUDARJE ' 

Te dni bodo predstj 
rudarskega šolskega ( 
v Velenju obiskali jj 
osemletke v Sloveniji ; 
pogovarjali z učenci, ti 
stimi, ki so opravili na 
šest razredov, o možne« 
daljevanja šolanja v po 
rudarski šoli, ki traja | 
ta. V naslednjem šo] 
letu nameravajo namreč 
sati 200 mladincev v poj 
šolo za rudarje-kopač-e.: 

KONJICE: 

KAJ JE AKCIJA 
Pod tem naslovom je 

dinski aktiv iz Konusa: 
niziral v nedeljo velià 
bavno glasbeno priredií 
je bila v Domu Ki 
Na prireditvi so sodé 
mladinski aktivi iz dej 
organizacij konjiške o 
Prireditev je poživila še 
na revija, za veselo ra 
ženje ob dobri modeini 
bi pa je poskrbel ansi 
Flamingo iz Zreč. Pokn 
celotne zabavnoglasbeni 
daje je bil industrijski 
binat Konus iz Slovei 
konjic. 

PIONIRSKI KV 
Občinska komisija 7 

venskih Konjicah je pi 
četrtek organizirala | 
ski kviz, ki je bil v ! 
kulture. Na prireditvi 
delovalo pet ekip zgo 
skih krožkov s posaaîi 
šol celotne občine. Sod 
li pa so še gojenci ta 
šnje Glasbene šole, ansi 
Flamingo iz Zreč in fo 
na skupina prav tako iz 
Prireditev si je ogleda] 
liko ljudi, ki so biU ze 
dovoljni. 

OCENA GIBAF 
GOSPODARSTÌ 
v torek popoldne je ' 

Slovenskih Konjicah dv 
redna seja zbora de 
skupnosti tamkajšnje 
ske skupščine. Odbon« 
najprej obravali analii 
spodarskih gibanj v o^ 
prvih ' štirih mesecih, ] 
pa so obravnavali aJf 
naloge gospodarstva n 
činskem območju in i 
nje reformnih ter stabiï 
skih ukrepov ter sklepe 
litičnih forumov in H-
gresa samoupravljalcev. 
ferent ob tej točki dnÉ 
reda je podal politični 
tar komiteja občinske 
nizacije ZKS tovariš i 
Ban. 

Podjetje Slovenijašport export-import Ljubljana, 
Miklošičeva 18 oglaša za potrebe prodajalne v 
Celju prosta delovna mesta več prodajalcev. Kan-
didati morajo poleg splošnih izpolnjevati še na-
slednje pogoje; kvalificiran trgovski delavec s 
prakso ali brez nje. Prednost imajo kandidati, ki 
so delali na področju športa, lova in ribolova in 
ki obvladajo tu j jezik. Prijave sprejemamo 10 dni 
od objave. 

Odbor za kadre Tovarne volnenih odej Škofja 
vas pri Celju razpisuje naslednje štipendije: 

— 1 štipendijo na višji ekonomsko-komercialni šoli 
knjigovodsko-finančna smer 

— 1 štipendijo na. višji ekonomsko-komercialni 
šoli spilošno-komercialna smer 

Prednost pri dodelitvi štipendij imajo študentje 
in dijaki višjih letnikov. Pismene vloge sprejema 
splošni sektor podjetja do 20. junija 1971. 

Minuh teden 
nem posvetovanìA 
družnic Ljubljarisi 
skem. Posvetovam 
boru je bilo паП^ 
darskih gibanj tel 
zvoju severovzhod 
direktorja celjske^ 
Trogarja se je P^s 
di direktor podrv 
Franjo Lubej. Po ( 
sedah in pregl£^^ 
tega področja seli 
va diskusija, v 
udarjeno, da boä{ 
razcvetu tega àeU 
pomembno vlogo 

K razpravi se 1. 


